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Torkilstötens Samfällighetsförening 
 

Protokoll från styrelsemöte 2022-02-08, Nr. 2021/2 
 

Plats: Microsoft Teams, Digitalt möte 

Tid: 20:00 

 

Närvarande: 

Peter Enström ordförande  

Tore Gustafson vice ordförande 

Karolina Nilsson kassör 

Thomas Karlsson sekreterare 

Per-Olov Andersson styrelseledamot 

Göran Gustafsson styrelsesuppleant 

 

Frånvarande:  

Håkan Eliasson styrelsesuppleant 

Jonas Gustavsson styrelsesuppleant 

 

 

§ 36. Styrelsemötets öppnande 

 

Peter Enström öppnade mötet och hälsade alla välkomna.  

  

§ 37. Val av justerare 

 

Till justerare valdes Karolina Nilsson och Per-Olov Andersson.  

 

§ 38. Godkännande av dagordning 

 

Den föreslagna dagordningen i kallelsen godkändes med tillägg av 3 mindre punkter under 

Övriga frågor. 

 

§ 39. Genomgång av föregående mötesprotokoll 

 

En kortare sammanfattning av protokollet från styrelsemötet 2021-08-27 gjordes utan 

anmärkningar och lades till handlingarna. 

 

 

§ 40. Vägar 

 

Upprustningen av vårt vägnät inom Samfälligheten är klar för i år, genomförda aktiviteter är 

buskröjning och siktröjning, djuphyvling, nytt grusslitlager samt hyvling och saltning. 

Buskröjning på Övre skrållan kunde dock inte färdigställas på grund av maskinhaveri, denna 

genomförs istället under våren 2022.  

 

Från och med kommer 2021 kommer en total upprustning (enligt ovan) att göras vart 10:e år 

(år 2031). Ett årligt underhåll, vilket innebär hyvling och saltning, kommer att genomföras 

varje år.  
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Styrelsens bild är att upprustningen av vägarna gett bra resultat, endast ett fåtal medlemmar 

har uttryckt att det inte blev så stor skillnad.  

 

Styrelse kan konstatera att det finns behov av en översyn kring vilka vägar som ingår i 

Samfällighetens skötsel (vägunderhåll samt vinterväghållning).  

 

 

§ 41. Sopor/Sophus 

 

Inget nytt sedan föregående möte. Det fungerar fortsatt bra hittills, även om att det vid vissa 

tillfällen har förekommit att fel sopor lämnas i sophuset.  

 

 

 

§ 42. Grönområden 
 

Den saknade fakturan för fisk till inplantering, som nämndes på föregående möte, har kommit 

och är betald. I övrigt finns inget nytta att ta upp. 

 

 

 

§ 43. Vatten/avlopp 

 

Renoveringen av pumphuset i Övre Skrållan fortgår. Budgeten för föregående år räckte inte 

och därmed gjordes en ny plan för renoveringen. Stefan Åslund har fått uppdraget och för 

detta budgeteras 25 000 kr utöver redan befintlig budget.  

 

Slamsugning är nu utförd i Övre skrållan.  

 

Det har hittills inte uppstått några incidenter kring vattenförsörjning eller vattenkvalitet inom 

vårt område.  

 

 

 

§ 44. Ekonomi 

 

Sedan föregående möte har revidering av Samfällighetens kontoplan utförts. Det finns även 

ny plan för fondering samt en reviderad underhållsplan för 2022.  

 

I dagsläget finns 215 000 kr på vårt konto. Det årliga vägbidraget kommer vanligtvis i 

februari, vilket innebär att vi från och med i april kommer behöva använda krediter för att 

täcka löpande kostnader innan årets medlemsavgifter betalats in.  

 

Gällande budget för 2022 kommer varje områdesansvarig (GA) ha ett separat möte med 

Karolina Nilsson, därefter träffas styrelsen gemensamt för dialog och beslut om budgeten.  

 

 

§ 45. Hemsidan 
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Hemsidan har löpande uppdaterats utifrån förändringar eller ny inforation. Det pågår ett 

arbete för att byta plattform för hemsidan, som bland annat innebär att områdesansvariga 

(GA) själva ska kunna uppdatera hemsidan, men det dröjer lite innan det är helt klart.  

 

 

§ 46. Rev info om GDPR 

 

Styrelsen har tagit del av REV’s (riksförbundet enskilda vägar) informationshäfte om GDPR 

och hantering av personuppgifter för föreningar. Särskilt noterbart är att persondata inte får 

sparas på servrar utanför EU, vilket innebär att vi sannolikt inte kan använda one.com som ett 

arkiv för dessa uppgifter. 

 

Styrelsen ser behov av att kunna lagra namn, adress, telefonnummer, e-postadress och 

fastighetsbeteckning samlat i ett medlemsregister för att t.ex. kunna sprida information på ett 

snabbt och smidigt sätt. 

 

Styrelsen diskuterar olika lösningar kring hur samtycke från medlemmar kan inhämtas och ett 

förslag är att ett utskick görs i samband med kallelsen till årsmötet. Inför detta behöver 

ytterligare detaljer utredas samt en mall tas fram.  

 

 

§ 47 Övriga frågor 

 

a) Peter Enström, ordförande, informerar att det grannyttrande Samfälligheten fått från 

miljö- och byggavdelningen, Bergs kommun, gällande bygglovsansökan för 

fiskecamp/båthus och servicehus vid Stortjärn (på kalfjället).  

 

Styrelsen har tagit del av skrivelse från Jonas Nilsson och Jonas Lagerlid. Styrelsen 

kommer att svara Bergs kommun med att begära förlängd svarstid så att frågan kan tas 

upp på kommande årsmöte i april 2022. Om förlängd svarstid inte godkänns är 

styrelsen önskan att skrivelsen från Jonas Nilsson och Jonas Lagerlid ska betraktas 

som ett svar även från styrelsens sida.  

 

 

b) Karolina Nilsson, lyfter frågan om det finns en jaktklubb i området och om den är 

aktiv. Jaktklubben är aktiv och en sammanfattning av årets aktiviteter kommer att ges i 

samfällighetens verksamhetsberättelse för året.  

 

 

c) Thomas Karlsson, sekreterare och Per-Olov Andersson, går kort igenom 

förberedelserna inför årsmötet. 

 

 

§ 48. Nästa styrelsemöte 
 

Meddelas senare.  

 

 

§ 49. Mötets avslutande 
Ordföranden tackade de närvarande och avslutade mötet.  
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Sammafattning gjord av:  

 

Thomas Karlsson 

Sekreterare Torkilstötens Samfällighetsförening 


